
Referat fra bestyrelsesmøde  
Tirsdag d. 03.06.2025 
 
Deltagere fra bestyrelsen: Trine, Helle, Signe, Bianca og Laura 
Referent: Laura 
 
1/ Møde med instruktørudvalget - skal de nedlægges, hvad siger vedtægterne? 
Bestyrelsen og instruktørudvalget bliver enige om, at instruktørudvalget nedlægges, da det 
ikke benyttes af medlemmer – henvendelser går oftest direkte til udvalgene eller til 
bestyrelsen. 

Bestyrelsen og instruktørudvalget bliver også enige om at sende en rundspørge ud for at 
afklare, om der fortsat er interesse i at deltage i en instruktørsamling. Laura sender en mail 
rundt til instruktører om dette efter sommerferien. I tilfælde af, at der er en dagsorden for en 
instruktørsamling foreslås det, at planlægning af dem fremadrettet kan fordeles mellem 
udvalgene. 

● Beslutning: Instruktørudvalget ophører med virkning fra i dag. Udvalgene vil 
fremadrettet stå for spørgsmål og henvendelser fra instruktørerne. Dette træder dog 
først ordentligt i kraft ved generalforsamlingen i 2026. 

 
2/ Vedtægter - underskrift. 

● De opdaterede vedtægter blev underskrevet. 
 
 
3/ Nyuddannede trænere - skal det fejres? 

● Bianca og Laura giver Camilla gave på torsdag til klubkonkurrence i Nose Work. Vi 
bliver enige om at give en klapsalve til nye trænere ved generalforsamlinger. 

 
 
4/ Arealerne - status. 

● Anine har været i kontakt med idrætsrådet. Vores arealer ligger umiddelbart uden for 
det markerede område, men der gives ingen garantier. Forundersøgelse forventes til 
efteråret. 

● Fundraising: Kan vi få hjælp igen fra Anine og Erik? Anine presser på hos Christian 
ang. arealer og lejekontrakt. Bianca tjekker, hvor meget vi har sparet sammen. 

 
 
5/ Nøgler og hængelåse 

● Låsen ved agility skuret er defekt. Der indkøbes to nye hængelåse. Bianca står for 
dette. 

 
 
6/ Sommerferie 

● Det overlades til de enkelte hold selv, at planlægge ferie. 
 
 
7/ Siden sidst 

● Formandsmøde: Der er generelle udfordringer i foreningerne ift. arealer, mangel på 
frivillige og trænere. Der arbejdes på at få hunde-biatlon med i DCH. 

● Tombola: Tombolaen var åben til agilitystævnet, og der blev solgt strømper. 
 
 



8/ Nyt fra udvalgene 
● Rally: Intet nyt. 
● Nose Work: Klubkonkurrence afholdes torsdag. Sommerafslutning er planlagt for 

alle hold. NW1-konkurrence den 7. september. 
● Lydighed: C-konkurrence afholdes lørdag. 
● Hoopers: Konkurrence i august. Tombola er velkommen. 
● Agility: Stævne planlagt i september. Der blev afholdt konkurrence i maj med 120 

deltagere over to dage og omkring 14 campingvogne. 

 
9/ Andet 

● Vi havde gennemgang af træner- og frivilligliste. 
● Laura vil gerne hjælpe Anine med fondssøgning. 

 
 
Næste møde: Onsdag d. 20/8 kl. 18.30.  
 
 


